
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens 
IF:s överstyrelse den 17/8 1953 på 
Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

1.
Sammanträdet öppnades av ordf. med en rapport om underhadlingar 

med dir. M. Magnusson i Idrottsstyrelsen om skidbacken. Härav framgick, 
att Idrottsstyrelsen i sin kommande stat upptar ett äskande på kr. 
5.000 att som engångsbidrag utgå till Djurgården som bidrag till skid
backens underhållskostnader. Någon diskussion om försäljning av skid
backen till Stockholms stad anser Idrottsstyrelsen ej aktuell. Som 
motiv för förslaget om att ge Djurgården detta engångsbidrag fram
hålles att föreningen lagt ned 140.000 kr. i skidbacken och därmed 
råkat i en besvärlig ekonomisk situation.

§ 2.
ÖS beslöt att tillsvidare låta sig nöja med det i utsikt 

ställda anslaget, men före någon annan ev. åtgärd skulle det genom 
sekreteraren bekräftas, att anslaget upptages i Idrottsstyrelsens 
statförslag. På Nordlunds förslag skulle ÖS försöka få Idrottsstyrel
sen att motivera anslaget såsom bidrag till skidbackens underhåll.

§ 3.
Beslöts att söka kontakt med stadens parkavdelning för besked 

om och när den tidigare utlovade nya trappan intill skidbacken kunde 
påräknas bli utförd.

§
Från Idrottsplatskommittén förelåg bekräftelse på att Djur

gården beviljats ett anslag på kr. 2.500 för impregnering av backan
läggningen. Enligt sekreterarens rapport från skidsektionens åt
göranden i denna angelägenhet syntes arbetet kunna bli bast utfört 
genom ett enagemang av Töve Öberg, och det beslöts att Nordlund 
skulle sammanträffa med Evert Nirling och Öberg för en planläggning 
av arbetet. Även skulle Nordlund inkomma med prisuppgift på viss 
impregneringsvätska. Offert på kuprinol förelag från Severin Dahl
berg, Stockholm.

§ 5.
Diskuterades vissa ekonomiska frågor i samband med fotboll. 

Bordlades i väntan på sektionsstyrelsens besked.
§ 6.

Eckerbrant framförde inbjudan från fotbollssektionen till två 
ÖS-ledamöter jämte damer att närvara vid sektionens kraftskiva den 
22/8. Beslöts utse Eckerbrant och Evert Karlsson för uppdraget.

§ 7.
Diskuterades överstyrelsens medföljande på olika fotbolls

resor och framhölls nödvändigheten av att vid sådana tillfällen i 
god tid meddela sektionen planerat medresande. I anslutning härtill 
diskuterades även fotbollens höstavslutningsresa till Japan.

§ 8.
Avslutades sammanträdet


